
Vážení poslanci, vážení občania. 
Pracujeme v tomto zložení spolu rok. Ani sa to nezdá ako rýchlo 

ubehol, a znovu sú pred nami najkrajšie sviatky roka Vianoce a Nový 
rok. Prichodí zhodnotiť prácu za uplynulý rok. 
Počas roka stretávali sme sa na obecných zastupiteľstvách, ktoré sa 
konali dvojmesačné .Zastupiteľstvá zvolávame pozvánkou 
a miestnym rozhlasom ako verejné zasadnutia. Dnešné stretnutie je 
v tomto roku posledné. Na ktorom prejednáme dôležité úlohy. Počas 
roka sme prejednávali úlohy týkajúce sa života obce a jej obyvateľov. 
Na zatupiteľstvách sme prijali 33 uznesení, sú splnené až na 
uznesenie č... ktorým sme chceli usporiadať 
kataster obce Drienčany a T,Vrchu na vodnej nádrži. 
Poslanci sa zastupiteľstiev zúčastňovali pravidelne. Pracujete 
v komisiaách ako členovia alebo predsedovia komisií. V krátkosti by 
ste mohli zhodnotiť ako vaša komisia pracovala a čo sa jej podarilo 
vyriešiť. 

V obci sme začali pracovať 13. marca, kedy sme zvolali brigádu 
na čistenie - vyhrabanie cintorína. 
Brigády sa zúčastnilo 19 občanov z našej obce. 20.3. sme prekladali 
podlahovú krytinu tu v kanceláriách Ocu. 
Prác sa zúčastnili piati občania. Na premiestňovaní nábytku , knižnice 
a archívu pracovali pracovníci aktivačných prác. Ktorí od jari do 
jesene pracovali na čistení a kosení verejných priestranstiev, čistili 
priekopu okolo cesty na Budikovany, starý cintorín , okolie fary, 
priedomia, a všetko čo bolo treba pri oslavách a teraz pri oprave 
strechy na požiarnej zbrojnici., vypílenia starých stromov pri fare a pri 
pomníku. 
V KD v kuchyni sa opravovalo elektrické vedenie. 
V obci máme spracovaný a zaregistrovaný cintorínsky poriadok, 

ktorý bude zverejnený na viditeľnom mieste v cintoríne. Sú 
zaevidované všetky hrobové miesta. 

Od začiatku roka sme pracovali na viacerých kultúrnych 
podujatiach. 

máji sme začali dňom matiek , Pripravili sme v spolupráci s O Z 
Valgata a Papčanským klubom pekné nedeľné popoludnie Katka 



Boráková a Anitka Koniarovoá nacvičili s deťmi pekný kultúny 
program. 

V máji sa uskutočnila súťaž dobrovoľných pož. družstiev 
v Padarovciach. 

Zúčastnili sa jej dve družstvá: ženské a mužské. Ktoré sa 
umiestnili na II. a III. mieste. 

1, júla sme sa venovali deťom. Pripravili sme im pekné nedeľné 
popoludnie spolu s OZ Valgata a kult. kom. 

V mesiaci júl sme po prvý krát uskutočnili stretnutie rodákov, 
ktoré sa nám vydarilo a malo priaznivý ohlas. 

23.7.a konal deň obce Dedina ožíva. Dedina naozaj ožila Bolo 
veselo, všetci sme sa snažili prispieť k tomu, aby akcia dobre dopadla. 
V októbri sme v spolupráci s GMOS v R.Sobote sa uskutočnil 
prednes slovenskej rozprávky v regionálnom a celoslovenskom 
meradle. 
V obci je zvykom každoročne stretávať sa s jubilantmi, aj tohto roku 
sme stretnutie uskutočnili. Je na škodu veci, že občania neprídu na 
podujatie. 
V priebehu roka sme navštívili družobnú Obec Slavošovce pri 

príležitosti ich osláv Deň úcty k starším a stretnutia obcí Slavošovce, 
Teplý Vrch a Drienčany. Navštívili sme Slavošovce aj pri príležitosti 
slávností Rok na Gemeri. 
V lete sme boli na Klenovci prezentovať obec na Rontouke, ktorá sa 
konala už po 39 krát. 
Teraz v decembri sme boli na predvianočnom stretnutí „Pokoj ľuďom 
dobrej vôle." 
30. novembra sme uskutočnili predvianočné stretnutie žien, ktorého sa 
zúčastnilo 100 ľudí z obce a širšieho okolia. Vďaka patrí všetkým, 
ktorí sa na podujatí podieľali. 
Programom do stretnutia prispel súbor Vepor z Klenovca. 
Všetky významné udalosti, ktoré sa počas roka konajú sú zapisované 
do kroniky obce, ktorú vedie Mgr. Oľga Prasličková. 
7.12 v spolupráci s kult. Komisiou sme zabezpečili Mikuláša pre deti. 

Na twto podujatia sme použili rozpočtové prostriedky, ale preto že 
akcie mali širšie zameranie žiadali sme o finančnú podporu BBSK 
cestou projektov. Dostali sme na Dedina ožíva 25.000,- Sk 
A na prednes rozprávky 10.000,- Sk. 



Počas roka sme podali projekt na MF na opravu strechy a okna na PZ. 
Projekt bol podporený dostali sme naň 35.000,- Sk, použili sme ich na 
zakúpenie plechu na PZ. Celá oprava strechy stála 80,000,- Sk. 
Ostatné prostriedky sme použili z rozpočtu obce. Práce na oprave 
strechy previedla firma Valea z Hnúšte a pomocné práce robili p. 
Smoleniak, J,Chromek a pracovníci VPP. Značnou mierou k tomu 
aby sme mali dostatok prostriedkov na opravu strechy prispel náš 
poslanec p. Patta 2% tami dane z príjmu. 

• podporu projektu - Putovanie rozprávkou II. Etapa sme žiadali 
firmu Tipos a.s. Bratislava projekt podporený nebol 

• Ďalším projektom sme žiadali prostriedky na vybudovanie 
detského ihriska tu vo dvore OcU 
Ani tento projekt nebol podporený, 

Na SAZP v B.Bystrici sme podali projekt ktorým žiadame finančné 
prostriedky na projektové práce na nadstavbu a opravu strechy na 
KD, po nadstavbe prestavbe strechy by zariadenie malo slúžiť na 
poskytovanie ubytovania pre 20 ľudí. Projekt by mal byť podporený 
v roku 2008. 

V tomto mesiaci sme podávali projekt na Min. kultúry SR, znovu na 
Putovanie rozprávkou - sympózium sochárov. Znamená to, že na na 
26. júla 2008 plánujeme Dedinu ožíva a pred tým od 22.do 26. 7. 
plánujeme 
Sympózium sochárov za účelom zhotovenia sôch a to princeznej, dlhý 
široký a bystrozraký, strigu a Janka hraška, na sympóziu by sa stretli 
regionálny a celoslovenský rezbári. Garantom tejto akcie bude ak nám 
projekt podporia Národné osvetové centrum Bratislava s jeho 
riaditeľom PhDr. Jánom Tazberíkom. 
Projekt je na rok 2008. 
Takže za rok 2007 sme podali 8 projektov 4 boli podporené, dva nie, 
dva sú podané na realizáciu v roku 2008. 

Čaká nás hodne práce, v novom roku musíme čo najskôr 
začať s vysporiadaním pozemkov, ktoré máme v obci Drienčany 
a Papča. Usporiadať ich aby sa dostali do vlastníctva obce a aby bol 
i zapísané na L V a následne do majetku obce. Aj dvor tu pri OcU je na 



liste vlastníctva pôvodných majiteľov, preto aj túto nehnuteľnosť je 
potrebné usporiadať kúpnopredajnou zmluvou , a previesť do 
majetku obce. 

v 

Cas sa neúprosne posúva za pár dní prežijeme najkrajšie sviatky roka. 
S Vianocami sa blíži i koniec roka, ktorý nám všetkým priniesol 
radosti ale aj starosti. Keď sa pozrieme dozadu vidíme, že to bol rok 
neustálej práce. Vyžadovala si osobné vloženie do plnenia úloh 
.Dovoľte mi preto, aby som Vám všetkým poďakovala za Vašu prácu. 
K blížiacim sa sviatkom Vianoc Vám chcem popriať aby ste ich 
prežili v atmosfére pohody, pokoja v kruhu tých ktorých máte radi. Do 
Nového roka Vám prajem veľa zdravia šťastia a porozumenia. 


